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Emne: Spørsmål til ordføreren 
 
I sak 132 og 133 i kommunestyremøte 12/12-22 skal det avgjøres om Karmøy 
kommune skal bli eier og yte støtte til et selskap som har som uttalt mål 
å øke flytrafikken til og fra Helganes. 
 
Spørsmål 1: 
Gitt at hoveddelen av trafikkøkningen som det selskapet selv budsjetterer 
med frem til 2025 vil komme fra utenlandsruter, hvor mye utslipp av CO2 
vil dette medføre per år fom 2025? (Dette vil selvsagt avhenge av rutenes 
lengde, men som et snitt kan man vel ta utgangspunkt i 400 mil tur retur 
for en flygning til mellomeuropa, som vel vil være et gjennomsnitt av to 
ruter f.eks til Sørspania og Polen.) 
 
Spørsmål 2: 
Gitt klima-og miljøkrisen verden står ovenfor, synes ordføreren det er 
klokt at Karmøy kommune aktivt skal støtte et selskap som har som uttalt 
mål, og forutsetning for egen eksistens, å øke utslippene av klimagasser? 
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